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II. 
 

PŘEDKLÁDACÍ ZPRÁVA 
 
Na základě předloženého materiálu doporučujeme, aby vláda souhlasila s návrhem změn 
týkajících se umístění a počtů požadovaných kamer pro automatickou biometrickou detekci 
osob. Touto změnou se zúročí dosažené zkušenosti a zoptimalizuje se současný zkušební 
provoz systému oproti předpokládané podobě uvedené v usnesení vlády ČR č. 542/2017  
o rozšíření pokrytí systémem automatické biometrické detekce obličejů na letišti Václava 
Havla Praha.  
 
Hlavní změnou oproti původnímu materiálu je redislokace 45 kamer z tranzitního prostoru 
letiště do prostoru veřejného. Tyto kamery by byly přemístěny z pozic, ve kterých nejsou 
optimální podmínky pro jejich použití (vzdálenosti, úhly pohledu, světelné podmínky),  
do veřejných prostor na místa s vysokou koncentrací osob, kam nebylo možné jejich původní 
rozmístění z důvodu nedostatku financí na projekt dle usnesení vlády ČR č. 47/2015. Jedná 
se zejména o prostory informačních tabulí, kde se osoby (cestující i doprovod) vždy  
na nějakou dobu zastaví a studují informace o jejich letech a kamera tak má dostatečný úhel, 
čas a světelné podmínky na zpracování fotografického záznamu.  
 
Tyto změny nebudou na úkor pokrytí tranzitního prostoru, čehož bude dosaženo změnou 
pozic kamer. Všechny tyto změny povedou k výrazné optimalizaci pokrytí sledovaného 
prostoru a zefektivní využití systému automatické biometrické detekce obličejů na letišti 
Václava Havla Praha. 
 
Navrhované změny nezvyšují finanční náklady na realizaci projektu. 
 
Ministr vnitra požádal dopisem č.j. MV-148677-2/OBP-2018 ze dne 10. ledna 2019 předsedu 
vládu o zkrácení délky připomínkového řízení k tomuto materiálu a o zúžení okruhu 
připomínkových míst, kterým bude tento návrh předložen k připomínkám. 
 
Předseda vlády této žádosti vyhověl a dne 11. ledna 2019 stanovil dobu k uplatnění 
připomínek na 3 pracovní dny a stanovil, že připomínkovými místy k tomuto návrhu bude 
Ministerstvo financí a vedoucí Úřadu vlády České republiky.   
 
Materiál byl projednán v meziresortním připomínkovém řízení. K materiálu byly Ministerstvem 
financí uplatněny zásadní připomínky, které byly posléze řádně vypořádány. Materiál je tak 
předkládán vládě bez rozporu. 
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